



Sport NB Membership Benefits

As a SNB member, you are eligible for many of Sport NB's membership benefits including:

Insurance – Employee Health Benefits

- access to Sunlife benefits for your coaches
- 100% coverage

Free Translation Services

Sport NB will coordinate all translation service requests for our members, through a third-party translation service. These requests are managed by emailing translation@sportnb.com.

Safe Sport Complaint Mechanism

Sport NB has proudly partnered with ITP sport for the administration of the NBSSCM. All complaints will now be received through Integrity Counts, a secure and independent reporting intake and case management system. This secure online platform is available to members 24/7/365 and ensures that all complaints are managed through independent expert consultation services.

Travel

- Enterprise Car Rental discount
- Optimum Ride Bus Rental 15% discount
- Innvest hotel chains discount
- Creative Juices graphic design 10% discount
- Papa Johns 25% discount Use code "SPORTNB" at checkout.

Zoom

- One Zoom license is available on a first come, first served basis for clubs
- Submit your email and meeting date/time to reserve

KidSport & Jumpstart

- Grants for families in need up to \$400/swimmer

Avantages pour les membres de Sport NB

En tant que membre de NNB, vous êtes admissible à de nombreux avantages offerts par Sport NB, notamment

Assurance - Prestations de santé pour les employés

- accès aux prestations de Sunlife pour vos entraîneurs
- Couverture à 100

Services de traduction gratuits

Sport NB coordonnera toutes les demandes de services de traduction pour nos membres, par l'entremise d'un service de traduction tiers. Ces demandes sont gérées en envoyant un courriel à translation@sportnb.com.

Mécanisme de plainte de Sport sécuritaire

Sport NB est fier de s'être associé à ITP sport pour l'administration du MCSSNB. Toutes les plaintes seront désormais reçues par l'entremise d'Integrity Counts, un système sécurisé et indépendant de réception des rapports et de gestion des cas. Cette plateforme en ligne sécurisée est accessible aux membres 24 heures sur 24, 7 jours sur 7 et 365 jours par an et garantit que toutes les plaintes sont gérées par des services de consultation d'experts indépendants.

Voyage

- Remise sur la location de voitures Enterprise
- Remise de 15 % sur Optimum Ride Bus Rental
- Remise sur les chaînes hôtelières Innvest
- Creative Juices graphic design 10% de réduction
- Papa Johns 25% de réduction Utilisez le code "SPORTNB" à la caisse.

- Can apply for both grants

She is Active

- Apply for funding to support events for girls

NB Amateur Sport Fund

- As a member of the Canadian Council of Provincial & Territorial Sport Federations (CCP&TSF) Sport New Brunswick has been authorized to act as the provincial fund manager for all donations made to the **NB Amateur Sport Fund**. Donations will then be directed to the individual organizations on a quarterly basis. All donors who make an eligible contribution can receive a charitable tax receipt.
- Clubs can set up an account with the NB Amateur Sport Fund and use this for your fundraisers. By doing this, donors will be issued a charitable tax receipt
- Clubs can apply for funding for "charities" if they do so through this Fund
- % admin fees apply depending on level funds raised

For more information go to:

<https://www.sportnb.com/member-benefits/>

Zoom

- Une licence Zoom est disponible pour les clubs sur la base du premier arrivé, premier servi.
- Soumettez votre email et la date/heure de votre réunion pour réserver.
- KidSport & Jumpstart
- Subventions pour les familles dans le besoin jusqu'à 400\$/nageur
- Possibilité de demander les deux subventions

Elle est active

Demande de financement pour soutenir des événements pour les filles

Fonds du sport amateur du N.-B.

- En tant que membre du Conseil canadien des fédérations provinciales et territoriales de sport (CCFPT), Sport Nouveau-Brunswick a été autorisé à agir à titre de gestionnaire provincial de tous les dons faits au Fonds du sport amateur du Nouveau-Brunswick. Les dons seront ensuite acheminés aux organismes individuels sur une base trimestrielle. Tous les donateurs qui font une contribution admissible peuvent recevoir un reçu d'impôt pour activités de bienfaisance.
- Les clubs peuvent ouvrir un compte auprès du Fonds du sport amateur du Nouveau-Brunswick et l'utiliser pour leurs collectes de fonds. Ce faisant, les donateurs recevront un reçu d'impôt pour activités de bienfaisance.
- Les clubs peuvent faire une demande de financement pour des "organismes de bienfaisance" s'ils le font par l'entremise de ce fonds.
- Des frais d'administration de % s'appliquent selon le niveau des fonds recueillis.

Pour plus d'informations, voir

<https://www.sportnb.com/fr/member-benefits/>